
Я, Гладир Дмитро, народився 20 
червня 1998 року в селі Калинівка, 
Кіровоградської області,навчався у 
міській школі №16. 2016 року вступив до 
фізико-математичного факультету на 
спеціальність Комп’ютерні науки. 

Подаючи заяву на посаду «Голови 
студентської ради фізико-
математичного факультету» ставлю за 
мету продовження розвитку та 
залучення ще більшої кількості 
студентів до співпраці в різноманітних 
відділах.  

Адже сьогодні як ніколи студентське 
самоврядування займає важливу ланку у нашому житті, готуючи нас до 
життя. Важливим також є той аспект, що для прийняття рішень, котрі 
стосуються студентства загалом повинні долучатися усі студенти, які 
мають свою думку щодо вирішення питань, які не пройдуть “повз-
вуха”,та будуть розглянуті і вирішені Студентською радою фізико-
математичного факультету на чолі зі мною. 

Внутрішні реформи: 

- формування нової системи підрозділів шляхом її реорганізації, що 
дозволить внести нові погляди та підходи до роботи парламенту 

- введення конкретної системи планування та звітності по 
проробленій роботі відділами для підвищення ефективності роботи, 
корегування проблемних моментів, що виникають у ході роботи та 
контролю здійснених заходів 

- впровадження системи комунікації, покликаної задовольнити 
потреби відстеження потреб студентства, для цілеспрямованої 
діяльності конкретних відділів. 

- залучення студентства до співпраці з метою підвищення 
продуктивності результатів роботи парламенту через розширення 
«суспільного кругозору» 

Реформи покликані покращити умови навчання на факультеті: 

- заохочення студентів до участі у спортивних змаганнях, естафетах  

Зовнішні зв’язки 

- налагодження співпраці з іншими ВНЗ України, проведення спільних 
заходів 



- запрошення фахових провідних науковців для співпраці із 
студентами 

- підвищення рівня співпраці з представниками студентської ради 
інших факультетів університету, для продовження спільної діяльності у 
подальшому. 

Висуваючи кандидатуру на посаду Голови, я впевнений, що разом із 
командою студентської ради ми впораємося з покладеними на нас 
обов’язками. Під час навчання на першому курсі існує той часовий 
прошарок для реального втілення тих цілей, котрі ми поставили перед 
собою, а також багатьох інших, що будуть виникати перед нами уже 
найближчим часом. 

Проголосувавши за мене, ми разом зможемо створити нову, надійну 
команду, котра втілить ваші погляди у нашому студентському житті. 

 


